
 
 
 

 

 
Kyselytunti 
  
Kvalt § 26 21.05.2024     
      
  
 Valtuutetuilla on hallintosäännön 127 §:n mukaan oikeus esittää kunnanhallitukselle 
 kyselytunnilla vastattavaksi lyhyitä enintään kolmen (3) minuutin pituisia, kulloinkin 
 yhteen asiaan kohdistuvia kysymyksiä kunnan hallinnon ja talouden hoitoa koskevista 
 asioista. 
 
 Kyselytunti järjestetään valtuuston kokouksen yhteydessä, jollei valtuusto toisin päätä. 
 Kyselytunti on julkinen ja järjestetään myös tarvittaessa. 
 
 Kysymys on toimitettava pääsääntöisesti kirjallisena keskustoimistoon viimeistään neljä 
 (4) päivää ennen valtuuston kokousta. Myöhemmin toimitetut kysymykset sekä 
 kysymykset, joihin ei kyselytunnilla ehditä vastata, siirtyvät seuraavaan kyselytuntiin. 
 Kysymykset otetaan vastattaviksi niiden saapumisjärjestyksessä. Puheenjohtajalla on 
 kuitenkin oikeus määrätä tasapuolisuutta noudattaen muukin vastaamisjärjestys. 
 
 Saatuaan kunnanhallitukselta vastauksen kysymykseen esittäjällä on oikeus tehdä 
 kaksi asiaan liittyvää lyhyttä kysymystä. Kysymysten johdosta ei käydä keskustelua. 
 
 Puheenjohtajana kyselytunnilla toimii valtuuston puheenjohtaja. 
 
 Kunnanhallituksen puheenjohtaja ja/tai kunnanjohtaja vastaavat hallintosäännön 127 
 §:n mukaisesti tehtyihin kysymyksiin. 
 
 Päätös 
 
 Valtuutettu Matti Kellokoski: Onko Perhossa riittävästi väestönsuojia mahdollisen 

kriisitilanteen aikana kaikille kuntalaisille? 
 
Kunnanjohtaja vastaa: Ei ole, eikä taida koko Keski-Pohjanmaalla olla riittäviä 
väestönsuojia. Liikuntahallin väestönsuoja parantaa hieman tilannetta. 
 
Valtuutettu Markus Kivelä: Onko pakko järjestää valtuustoseminaareja ja muita 
yleislinjanvetotilaisuuksia kevään kylvötöiden aikaan? Voisiko tilaisuuksia järjestää 
enemmänkin talvella, että kaikki pääsisivät osallistumaan? Harmitti, kun en päässyt 
tänään valtuustoseminaariin paikalle. 
 
Kunnanjohtaja vastaa, että seminaareja järjestetään puheenjohtajien kanssa 
aikatauluista sopien ja niistä tiedotetaan aikaisemmin. Tämän päivän seminaari aloitti 
talousarvion 2025 valmistelun ja kävimme lähetekeskustelun. Toki on hyvä ottaa 
huomioon, että meillä on 19 jäseninen valtuusto, joten harvoin ihan jokainen pääsee 
paikalle. Tavoitteena on, että mahdollisimman moni pääsee osallistumaan. 
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